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Zápisnica zo zasadnutia výboru 

zo dňa 11.7.2023 konaného vo  Vlčanoch 

 

Pozvaní: Ing. M. Neumannová, Jozef Stribik, Ing. Lujza Mackyová, Mgr. Zuzana Dudášová, Tomáš Oroszi, Peter 

Varga, za DR Martin Kollár, 

 

Prítomní: Ing. M. Neumannová, Ing. Lujza Mackyová, Mgr.Zuzana Dudášová, Tomáš Oroszi, Peter Varga, za 

DR Martin Kollár, Jozef Stribik,   

 

Ospravedlnení: x 

 

I. Otvorenie 

 Prítomných privítala a zasadnutie otvorila predsedníčka klubu Ing. Melinda Neumannová. 

 

II. Voľba overovateľa zápisnice 

 Za overovateľa zápisnice bol zvolený   Tomáš Oroszi    za: 4, proti:2, zdržal sa: 1 

 

III. Závery zasadnutia: 

 

 

A, Program zasadnutia výboru klubu  

1, Príprava podkladov, miest konania a rozdelenie úloh pre ŠKV, JKV, MAM  -   prednesie 

M.Neumannová 

2, Prehľad finančného hospodárenia klubu k aktuálnemu dátumu – prednesie P. Varga 

3, Prehľad vydaných odporúčaní na párenie a prehľad vrhov k aktuálnemu dátumu – 

prednesie L. Mackyová 

4, Prijatie nových členov od posledného zasadnutia VK– prednesie S.Fetaiová 

5, Info o doručenej pošte a návrh na začatie disciplinárneho  konania  - 

prednesie  M.Neumannová 

6, Návrh DR pre činnosť výboru, vzhľadom na podnet, ktorý DR obdržala. 

7, Diskusia k aktuálnej situácii v klube 

 

 

 1, Príprava podkladov, miest konania a rozdelenie úloh pre ŠKV, JKV, MAM- prednesie 

M.Neumannová 

 

ŠKV – zabezpečuje p. Lujza Mackyová – miesto konania výstavy Vojka 

- p. Melinda  sa opýtala členov výboru s čím máme ako výbor pomôcť na ŠV 

- do výstavnej kancelárie pôjde – Melinda Neumannová, Zuzana Dudášová 

- fotenie má na starosti – Sabina Fetai 

 - finančne odmenenie rozhodcu - rozhodca si povie finančné náklady podľa jeho cesty 

- personál ( 1. zapisovateľka) – finančné náklady pre zapisovateľku 50€ 
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- tlmočník – finančné náklady koľko podľa rozhodnutia tlmočníka 

 

p. Mackyová Lujza sa pýtala na aký čas prídeme na ŠV – či vieme prísť na 7.00hod ( výbor je s tým 

v poriadku) p. Neumannová Melinda príde na 7,30 hod.) 

Rozloženie stanov na ŚV: 

- 1. stan bude zabezpečený pre personál, druhý stan by trebalo pre výstavnú kanceláriu zabezpečiť 

- namiesto pohárov budú drevené ceny – podľa Lujzy Mackyovej boli drahšie, ale je prihlásených veľa 

psov, tak si to môžeme dovoliť. Ceny sú tiež zabezpečené od sponzorov 

- katalóg ŚV bude online a bude zavesený v deň výstavy 

- čísla na ŠV budú v tlačenej forme - onlinedogshow 

 

JKV – Vlčany 

- zabezpečovať bude tajomník klubu spolu s ďalšími členmi klubu ( ako predseda klubu, podpredseda 

klubu ) 

- 1. zapisovateľka – Alexandra Filipková – finančné náklady pre zapisovateľku 50€ spolu s dopravou 

- vedúca kruhu – Šturmanová Martina  - zistíme koľko chce za dopravu a úlohu vedúcej kruhu  počas 

JKV  ( svoju účasť ešte potvrdí ) 

- ceny, diplomy zabezpečia členovia klubu – tajomník / predseda klubu 

- poháre zabezpečí  - predseda klubu spolu so štítkami na JKV 

- poháre sa vyrobia nové spolu aj s logami na JKV 

- čas príchodu členov výboru je stanový od 9.00hod na JKV 

- je potrebné  zistiť koľko bude chce rozhodca za posudzovanie? ďalej či vie sponzor JKV Josera – 

ponúknuť určité množstvo tašiek na JKV 

- čísla na JKV budú v tlačenej forme - onlinedogshou po 15.8.2023 

na A4 sa zmestia 4 čísla 

 

MAM –Vlčany – zabezpečuje výcvikár klubu 

- zabezpečovať bude ( ako : ohrádku, zver, rozhodcov ) - výcvikár klubu 

-  víno zabezpečuje  - predseda klubu 

- sobotu bude slávnostná večera aj spolu s oceňovaním , určiť si čas oceňovania rozposlať pozvánky 

oceňovaných členov klubu, aby sa zúčastnili slávnostnej večere 

 

- oceňovaným členom klubu treba dať urobiť pamätné listy , poháre s logom vizsla 50.te výročie klub 

- každý účastník MAMU tiež dostane keramický pohár s logom klubu spolu s ocenenými členmi, stojí 

16€, objednáme 60ks – predseda zabezpečí sponzora MAMU 

 -vyrobiť čestnú plaketu ( napr. sklenené ocenenie )  - pre členov Medovarský Ján, Mészárošová 

Alžbeta, MVDr Andrej Zechmeister. Za návrh padlo dať plakety do skla. 

 

- večeru na pohostenie MAMU v sobotu budeme riešiť na najbližšom výbore 08/2023, výcvikár klubu 

navrhuje pre všetkým večeru bezplatne, tak aj v piatok a taktiež dispozícií bude aj bufet na MAME.  

- ubytovanie pre rozhodcov – miesto Vlčany 

- ubytovanie pre štartujúcich – miesto Šaľa, štartujúci na MAME si budú riešiť ubytovanie vo vlastnej 

réžií samostatne napr. u Kolozsiho 

sponzorov pre ceny na MAM – zabezpečí  predseda klubu, podpredseda zabezpečí do cien víno   

Rozhodovia MAM: 

Hl.rozhodca : Ing. Jursa Jozef , 

Petr Buba, Petr Novotný ( otázny) , Pomázi Ágošton,  Andrej Sziget,  Zoltán Války, Ján Rácz, 

- zvyšných rozhodcov doplniť do 12.8.2023 
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- trubač je zabezpečený  - bez nároku finančnej odmeny 

- starosta by mal prísť tiež pozrieť na MAM 

- zistiť či príde pani Mészarošová (  potrebné zabezpečiť kvety ) – zistí Jožko Stribik 

- čísla štartovacie na MAM, emblém – zabezpečuje Jožko Stribik  - podpredseda klubu 

- rozhodcovské tabuľky  - zabezpečí tajomník klubu 

- odznaky na MAM – zabezpečuje predseda klubu – p. Neumannová 

- zabezpečiť vodu Rna celý MAM  - zabezpečí predseda klubu 

- vypýtať kartičky k titulom na MAM  - 6 KUSOV 

1.krát CACIT, 2 .CACT, 2 .krát R.CACT, 1. krát R.CACIT – tajomník klubu 

 

2, Prehľad finančného hospodárenia klubu k aktuálnemu dátumu – prednesie P.Varga 

- stav účtu k 11.7.2023 

19.624,97 spolu na účte 

18.427,22 – banke 

1.1097,75€ - pokladňa 

- schvaľovalo sa , že či v pokladni môže mať ekonóm viac ako 500€ - odsúhlasené jednohlasne 

 

 3, Prehľad vydaných odporúčaní na párenie a prehľad vrhov k aktuálnemu dátumu – prednesie L. 

Mackyová 

- k 11.7.2023 prišlo odporúčaní na párenie 20 KUSOV 

MKS - 19 

MDS – 1 

9 vrhov nahlásených 

57 šteniatok 

 

4, Prijatie nových členov od posledného zasadnutia VK– prednesie S.Fetaiová 

od posledného výboru 20.6.2023 prišlo: 24 prihlášok  

Richard Ivančo, Júliana Ptáčková, Jozef Pál, Jana Redlerová, Kristián Maschkan, Adam Cehlárik, 

Marek Tirscher, Ladislav Balogh, Jana Urbančoková, Zdenka Urbančoková, Peter Farkaš, Veronika 

Zboniaková, Laura Fabry, Kristína Hečková, Lucia Kolkusová, Marián Palidrab, Andrea Vargová, 

Radomír Jurkovič, Matej Naďo, Oliver Śpánik, Karin Radičová, Martin Radič, Nikola Śamková, 

Roman Pruszkay 

 

Predseda dal hlasovať za prijatie týchto nových členov. 

odsúhlasené  - jednohlasne,  

okrem Jozef Pál, o ňom sa na podnet Lujzy Mackyovej hlasovalo samostatne: za: 4, proti:2, zdržal sa: 

1 

 

 

5, Info o doručenej pošte a návrh na začatie disciplinárneho  konania  - prednesie  M.Neumannová 

1, bod 

Predseda klubu oboznámil prítomných s obsahom listu - Návrhom na začatie disciplinárneho konania 

voči podpredsedovi klubu Jozefovi Stribikovi za nakrytie suky 2 dni pred platnosťou odporúčania na 

párenie od poradkyni chovu Lujzy Mackyovej zo dňa 29.06.2023 doručený e-mailom na členov výboru 

dňa 29.6.2023  

Predseda klubu v zmysle Stanov klubu,  Disciplinárneho poriadku klubu a Disciplinárneho poriadku 

SPZ zvoláva zasadnutie Disciplinárneho senátu, ktorým je výbor klubu o Návrhu na začatie 
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disciplinárneho konania voči chovateľovi  - Jožkovi Stribikovi – podpredsedu klubu na návrh poradkyni 

chovu p. Ing Lujzy Mackyovej pod číslom DK01/2023 

-  Predseda DO v zmysle §1, bod 5 Stanov klubu a §1 bod 17 DP SPZ vzniesla námietku zaujatosti o 

vylúčení disciplinárneho orgánu  člena Jozefa Stribika.  

- podpredseda p. Stribik musel po vyzvaní predsedkyne opustiť miestnosť   

- disciplinárna komisia zasadá 6 členná v zložení predseda DO Melinda Neumannová členovia 

disciplinárneho orgánu a to v zložení Peter Varga, Tomás Oroszi, Zuzana Dudášová, Sabina Fetai a 

Lujza Mackyová , ktorá bude rozhodovať o začatí disciplinárneho konania 

 

- pani poradkyňa chovu Lujza Mackyová  - sa mala vyjadriť k začatiu discip.konania voči Jožkovi 

Stribikovi – p. Stribik jej telefonicky povedal, že chce odporúčanie na párenie, pani Mackyová požiadala 

p. Stribika,  aby si vypísal žiadosť. 

 - 1.3.2023 – bola vypísaná a zaslaná žiadosť od p.Stribika, dňa 7.3.2023 – bolo vypísané odporúčanie 

na párenie, 8.3.2023 bola odoslaná žiadosť na daný útvar. 

predseda klubu p. Neumanová sa opýtala prečo posielala poradkyňa chovu podnet až teraz po 4 

mesiacoch a pani poradkyňa klubu p. Mackyová povedala, že predsedkyňa klubu jej povedala, aby 

dodržiavala poriadok klubu a predpisy, právoplatné predpisy -  okrem toho bola v nemocnici. Ešte 

zdôraznila, že v tomto prípade sa jedná o hrubé porušenie členskej disciplíny. 

- návrh na disciplinárne konanie bolo podané až  po vydaní rodokmeňov psov pána Stribika Jožka. 

- Predseda prečítal list z legislatívneho odboru SPZ, kde sa. píše, že treba posúdiť nebezpečnosť  

konania chovateľa, čo posúdili ako „nedostatočne zrelé na disciplinárne konanie“ 

- Predseda dal hlasovať o Návrhu na začatie DK 01/2023: 

za - 2 

proti - 0 

zdržal -4 

Výbor klubu nezačne disciplinárne konanie voči Jozefovi Stribikovi podľa Návrhu na začatie 

disciplinárneho konania doručeného dňa 29.06.023 od  p. Ing.Lujzy Mackyovej. 

p. Stribik bol prizvaný naspäť na výbor a bol mu oznámený verdikt voči jeho osobe. 

Disciplinárne konanie voči p. Jožkovi Stribikovi nezačne. 

 

 

2, bod – došla pošta   

Tajomník klubu oboznámil prítomných s obsahom listu  od predsedkyni klubu p. Ing. Melindy 

Neumannovej zo dňa 05.07.2023 doručeným na poštovú adresu klubu dňa 11.7.2023 s Návrhom na 

začatie disciplinárneho konania voči poradkyni chovu p. Ing. Lujze Mackyovej a ekonómovi klubu p. 

Petrovi Vargovi z dôvodu, že vážnym spôsobom narušujú medziľudské vzťahy a svojím konaním 

poškodzujú iného člena a orgány KCHMS-VCS. 

Predsedkyňa ešte k obsahu  listu doplnila, že výbor bol členskou základňou zvolený, aby spolupracoval. 

Na to, aby boli členovia výboru kontrolovaní, na to má mandát dozorná rada. 

 

Predseda klubu v zmysle Stanov klubu,  Disciplinárneho poriadku klubu a Disciplinárneho poriadku 

SPZ  zvoláva zasadnutie Disciplinárneho senátu, ktorým je výbor klubu  o Návrhu na začatie 

disciplinárneho konania voči poradkyni chovu p. Ing Lujzy Mackyovej  pod číslom DK02/2023. 

-  Predseda DO v zmysle §1, bod 5 Stanov klubu a §1 bod 17 DP SPZ vzniesla námietku zaujatosti o 

vylúčení disciplinárneho orgánu  člena Ing.Lujzy Mackyovej.  

- p. Mackyová po vyzvaní predsedkyne opustila miestnosť   
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- disciplinárna komisia zasadá 6 členná v zložení predseda DO Melinda Neumannová členovia 

disciplinárneho orgánu a to v zložení Jozef Stribik, Peter Varga, Tomás Oroszi, Zuzana Dudášová, 

Sabina Fetai, ktorá bude rozhodovať o začatí disciplinárneho konania 

 

-Predsedkyňa klubu  sa spýtala, nech P.Varga a S.Fetai skúsia vysvetliť, o čo im vlastne ide, kto im káže 

po každom výbore vypisovať  listy aj Sabine kto to kázal? A nech vysvetlia, prečo to opäť Lujza musela 

dotiahnuť na discip. stíhanie tentokrát  podpredsedu klubu.  

- p. Sabina povedala, že jej nikto nič nekázal, ona sama to písala a taktiež p. Varga tiež písal sám listy. 

- p. Peter Varga ďalej pokračoval, že nie je spokojný so zápisnicou z VK 18,3,2023, ktorú ako overovateľ 

nepodpíše, lebo sú tam slová, ktoré nechce, aby tam boli. Žiada ju prerobiť. 

Vystúpenie Petra Vargu bolo dlhé, kritizuje funkcionárov klubu kvôli klubovej výstave, zvodu mladých, 

bonitácii,  opäť sa vyjadril k matrike od Kristiána Nagya, oceňuje prácu p. Sabiny a p. Lujzy. Predseda 

DR viackrát pripomenul, že toto sedenie má riešiť Lujzu, zatiaľ sa nikto k nej nevyjadril. Tajomník 

povedal, že to ako sa Lujza správa  nie je v poriadku. Podpredseda povedal o jej návrhu na jeho 

disciplinárne stíhanie, že si myslí, že Lujza sa mu potrebuje pomstiť za to, čo povedal na ČS.  Debata 

bola dlhá, treba už rozhodnúť, či začať alebo nezačať disciplinárne stíhanie.  

- Predseda dal hlasovať o Návrhu na začatie DK 02/2023 voči Lujze Mackovej: 

za - 4 

proti - 2 

zdržal -0 

Výbor klubu rozhodol o začatí disciplinárneho konania voči Ing.Lujze Mackyovej na Návrh na začatie 

disciplinárneho konania doručeného dňa 11.7.2023 od  p. Ing.Melindy Neumannovej 

Predseda v zmysle §1 bod 5 Stanov klubu a v zmysle DP SPZ §6 o Dočasnom pozastavení činnosti 

dal hlasovať o dočasnom pozastavení výkonu funkcie na základe začatia disciplinárneho konania č. DK 

02/2023 voči Lujze Mackovej: 

za - 4 

proti - 2 

zdržal -0 

Bolo vydané Uznesenie č.01/2023 

p. Ing. Lujza Mackyová bola prizvaná naspäť na zasadnutie DK a bol jej oznámené, že DK odhlasovala, 

že voči jej osobe na návrh členov DK začala disciplinárne konanie pod č.DK02/2023, ktoré sa bude 

prejednávať na najbližšom výbore klubu. Zároveň jej bolo prečítané prijaté uznesenie o pozastavení 

funkcie , ktoré p.Mackyová odmietla prevziať s tým, že si ho žiada doručiť poštou.  

p. Lujza Mackyová požiadala, aby bolo v zápisnici v uvedené, že nemala 5. dňovú lehotu na prípravu na 

zasadnutie výboru a tým bol porušený rokovací poriadok klubu. 

 

Predseda klubu v zmysle Stanov klubu,  Disciplinárneho poriadku klubu a Disciplinárneho poriadku 

SPZ  zvoláva zasadnutie Disciplinárneho senátu, ktorým je výbor klubu  o Návrhu na začatie 

disciplinárneho konania voči ekonómovi klubu p. Petrovi Vargovi  pod číslom DK03/2023.  

-  Predseda DO v zmysle §1, bod 5 Stanov klubu a §1 bod 17 DP SPZ vzniesla námietku zaujatosti o 

vylúčení disciplinárneho orgánu  člena Petra Vargu.  

- p. Varga po vyzvaní predsedkyne opustila miestnosť   

- disciplinárna komisia zasadá 6 členná v zložení predseda DO Melinda Neumannová členovia 

disciplinárneho orgánu a to v zložení Jozef Stribik, Ing. Lujza Mackyová, Tomás Oroszi, Zuzana 

Dudášová, SabinaFetai, ktorá bude rozhodovať o začatí disciplinárneho konania 

 

-p. Mackyová  povedala,  že predseda vedie zasadnutie v rozpore s rokovacím poriadkom, že nebola 

dodržaná 5 dňová lehota na zaslanie programu. Predseda povedala, že VK bol zvolaný aj s programom 



6 
 

včas, p.Mackyová žiadala doplniť program, obratom bolo všetkým poslané, že uvedený bod bude 

zahrnutý. Potom ešte bol doplnený bod, ktorý žiadala DR. O tom tiež všetci vedeli, len nikto nevedel 

obsah, nakoľko ju predseda DR nechcel zverejniť. P.Mackyová trvá na tom, že mal byť definitívny 

program zaslaný 5 dní vopred pred výborom. 

Vzhľadom na neskorú večernú hodinu predsedkyňa povedala, že treba rozhodnúť, či začať alebo nezačať 

disciplinárne stíhanie.  

- Predseda dal hlasovať o Návrhu na začatie DK 03/2023 voči Petrovi Vargovi: 

za - 3 

proti - 2 

zdržal -1 

Návrh o začatí disciplinárneho konania voči Petrovi Vargovi na Návrh na začatie disciplinárneho 

konania doručeného dňa 11.7.023 od  p. Ing.Melindy Neumannovej nebol odsúhlasený. 

 

6,  Návrh DR pre činnosť výboru, vzhľadom na podnet, ktorý DR obdržala 

 

DR sa mala vyjadriť k došlej pošte od p. Ing. Lujze Mackyovej ( príloha tejto zápisnice ) 

- DR odporučila upraviť zápisnicu z ČS tak, aby neobsahovala osobné invektíva. Môže dať len 

odporučenie k úprave danej zápisnice z ČS 18.3.2023 a je na rozhodnutí výboru ako sa rozhodne. 

p. ekonóm a p. tajomník, p. štatutár  sa dohol na úprave výborovej zápisnice zo dňa 18.3.2023, že sa 

vypustia výrazy, ktoré ekonóm žiadal. 

 - čo sa týka zápisnice z členskej schôdze 18.3.2023  sa tajomník, podpredseda dohodol, že do ďalšej 

schôdze, ktorá sa bude konať 8.8.2023 vo Vlčanoch, príde s návrhom ako zápisnicu upraviť z 18.3.2023 

z členskej schôdze, nakoľko poradca a ekonóm žiada jej úpravu ( dozorná rada odporučila, aby v nej 

neboli osobné invektíva ) 

 

7, Diskusia 

 

Členovia výboru vzhľadom na situáciu vo výbore navrhujú zvolať mimoriadnu členskú schôdzu na 

začiatku jesene/ október 2023. 

Výbor nepoveril žiadneho člena výboru, aby dočasne prevzal funkciu poradcu chovu - nebolo 

odsúhlasené nadpolovičnou väčšinou 

 

III. Závery zasadnutia: : 

Zápisnica skontrolovaná predsedom klubu 

Zapísala: Mgr Zuzana Dudášová 

Overil: Tomaš Oroszi 

 

11.7.2023 

 

 

 

............................................ ............................................ ............................................

Ing. Melinda Neumannová Zuzana Dudášová TK Overovateľ Tomáš Oroszi 

Predsedníčka klubu 

 

 

 


